
 

 

Raadsvragen: doorlooptijden vergunningen afdeling Bouwzaken 

Vandaag kreeg het CDA bericht van een inwoner van Woerden die 1,5 jaar geleden bij de afdeling 

Bouwzaken een aanvraag heeft gedaan voor een vergunning en daar tot op heden geen uitspraak 

over gekregen heeft. Het was niet de eerste keer in de afgelopen periode dat het CDA 

geconfronteerd wordt met dergelijke berichten. Met in het achterhoofd de discussies die we in deze 

raad regelmatig hebben over de beperkte capaciteit van de afdeling Bouwzaken heeft mijn fractie de 

volgende vragen: 

 

1. In hoeverre herkent het college zich in het beeld dat de afhandeling van aanvragen voor 

(ver)bouwvergunningen soms heel lang duurt? 

2. Welke reden is er voor de vertraging, die kennelijk herhaaldelijk voorkomt gezien het aantal 

klachten dat het CDA hierover heeft ontvangen in de afgelopen periode, aan te wijzen?  

3. Wat heeft het college de afgelopen periode gedaan om de dienstverlening rondom 

bouwvergunningverlening te verbeteren?  

4. Op welke manier is het een optie om op de afdeling Bouwzaken een ‘opschoonactie’ te 

houden waarbij reeds ingediende vergunningaanvragen voor (relatief) eenvoudige 

bouwprojecten waar nog geen besluit over is genomen vanaf nu snel afgehandeld kunnen 

worden? 

5. Als de suggestie in vraag 4 niet haalbaar blijkt, welke acties gaat het college dan ondernemen 

om de doorlooptijd van bouwaanvragen te verkorten?  
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